
 

 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ OSADNÍHO VÝBORU HORNÍ KOSTELEC DNE 8. ČERVNA 

2023 

 

PŘÍTOMNÍ ČLENOVÉ OV: 

Vladimír Kábrt, Ladislav Kollert, Martin Nývlt, Vojtěch Špulák, Tomáš Rýdl, Jana Illnerová, Martin Pilát 

 

OMLUVENÍ ČLENOVÉ OV:  

Pavel Holzäpfel, Antonín Kopáček 

 

NEOMLUVENÍ ČLENOVÉ OV: 0 

 

PŘÍTOMNÍ HOSTÉ:  

Jiří Regner – místostarosta 

 

ZAHÁJENÍ A SCHVÁLENÍ  PROGRAMU 

 

Předseda OV zahájil jednání a konstatoval, že OV je usnášení schopný.  

Byl schválen následující program: 

1. Kontrola plnění usnesení a úkolů 

2. Informace vedení města 

3. Návrhy osadního výboru 

4. Diskuze 

přijato, pro 7, proti 0, zdržel se 0 

 

Termín dalšího konání schůze osadního výboru:  14. 9. 2023 

 

1. KONTROLA PLNĚNÍ USNESENÍ A ÚKOLŮ 

NÁVRH – USNESENÍ  2023/03/21 

Bezpečnostní zábradlí na zastávce u školy 

VÝSLEDEK: 



 

 

 

Umístění ochranného zábradlí na obě strany pozemní komunikace (na obě zastávky) bylo svěřeno do 

péče vedoucímu odboru rozvoje města.  

 

AKTUALIZACE ÚKOLU Z DISKUZE 2022/09/22 

Přístřešek na autobusové zastávce Kovárna (dříve U Sekyrkárny) 

VÝSLEDEK:   

S velkou pravděpodobností se podaří příštřešek na autobusové zastávce vybudovat. Věc je řešena s 

vedoucím odboru rozvoje města. 

 

ÚKOL Z DISKUZE 2023/03/21 

Oprava ulice Na Strži 

VÝSLEDEK:   

Odbor místního hospodářství by měl v blízké budoucnosti nakoupit nový stroj na opravu děr v asfaltu. 

Díky tomuto stroji by mělo být dosaženo diametrálně lepších výsledků oprav. 

 

 



 

 

 

ÚKOL Z DISKUZE 2023/03/21 

Nový chodník od školy 

VÝSLEDEK:   

V případě realizace nového chodníku od školy v Horním Kostelci na hlavní cestu směrem na Hronov 

bude počítáno s tím, že by se vybudovalo pokračování tohoto chodníku až na místo, kde bude 

bezpečné hlavní pozemní komunikaci přejít. 

 

ÚKOL PRO OSADNÍ VÝBOR 2023/03/21 

Využití hřiště v Horním Kostelci. 
 
VÝSLEDEK: 
 

Konkrétní využití hřiště v Horním Kostelci bylo diskutováno s členy osadního výboru před zahájením 

schůze osadního výboru.  

Hřiště by mělo poskytovat základní zázemí pro maminky s malými dětmi. Na místě by nemělo chybět 

stínění před přímým sluncem, pískoviště, vhodné posezení a samozřejmě vhodné dětské prolézačky, 

houpačky, skluzavky atd. 

Na hřišti by dle OV měla být umístěna budova se zázemím pro hru pink ponku s posezením v nepřízni 

počasí a s dostatečným prostorem pro uskladnění potřeb pro údržbu a obsluhu hřišť.  

Dále by bylo hřiště využíváno ke stejným sportům jako nyní, avšak v důstojném prostředí na hřištích 

lepších kvalit.  Konkrétně se jedná o následující sporty:  

- volejbal 
- nohejbal 
- pink ponk (v útrobách zázemí) 

- tenis 
- fotbal 
- bruslení (zima) 

- hobby horsing 

 

 

ÚKOL Z DISKUZE 2023/03/21 

Umístění odpadkových košů 

VÝSLEDEK: 

Po cestě Souběžná a kolem hlavní silnice by bylo dobré umístit minimálně 2 – 3 odpadkové koše OV 

ovšem podotkl, že by bylo v případě umístění odpadkových košů nutné jejich pravidelné vyvážení, což 

by bylo vhodné prověřit u odboru místního hospodářství (kapacity?). 

 



 

 

 

2. INFORMACE VEDENÍ MĚSTA 

 

3.1 CESTA KOLEM ŠKOLY 

Bohužel se toho ve věci připojení inženýrských sítí  stavby rodinného domu na pozemcích parc. č. 104 

a 1132 mnoho nezměnilo. Stále se čeká na dokončení zmiňovaného připojení, aby mohla být cesta 

zrekonstruována.  

Do té doby zůstává cesta v neutěšeném stavu.  

 

 

 

3.2 CESTA PŘES KONČINY 

Ve věci opravy cesty přes Končiny se podařilo podat žádost o dotaci. Pokud dojde ke schválení 

dotace, bude cesta vybudována ještě letos. S opravou je v rozpočtu města počítáno. 

V případě neschválení dotace bude oprava realizována v roce 2024 a to kompletně ve finanční režii 

města. 

 

3.3 HŘIŠTĚ HORNÍ KOSTELEC 

Pan místostarosta bude připomínkovat odhad ceny pozemků u pana odhadce. Jakmile bude odhad 

hotový, bude možné učinit České obci sokolské oficiální protinávrh. 

 (Česká obec sokolská se oficiálně vyjádřila k prodeji pozemků hřiště v Horním Kostelci. Konkrétně se 

jedná o pozemky parcelních čísel 61 a 106, k.ú. Horní Kostelec. Celková výměra těchto pozemků je 

1274 m2 a Česká obec sokolská nabízí tyto pozemky za cenu bezmála 2,8 mil. Kč.) 

 

3.4 DALŠÍ MĚŘÍCÍ PŘÍSTROJE RYCHLOSTI 



 

 

 

Umístění dalších měřících pŕístrojů v Horním Kostelci je v jednání. Jelikož je jejich použití dle zástupců 

města i dle členů OV smysluplné, tak s největší pravděpodobností bude rozšíření počtu přístrojů 

realizováno.  

 

 

3. NÁVRHY OSADNÍHO VÝBORU 

 

4.1 ÚDRŽBA ZELENĚ 

Zeleň v Horním Kostelci je až na výjimku fotbalového hřiště za Sekyrkárnou neupravená. Někteří 

občané již začali obecní pozemky sekat svépomocí. Proto napadlo členy OV, zda by nebylo možné 

určité vhodné městské pozemky sekat na dohodu o provedení práce.  

Jedná se zatím pouze o teoretickou úvahu, avšak OV by byl rád za prověření takové varianty 

řešení problému neupravené zeleně. 

PŘIJATO, PRO 7, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

 

 

4.2 ZPŮSOB OPRAVY DĚR 

Znovu se OV pozastavoval nad špatným způsobem opravy děr ať už v katastrálním území Horního 

Kostelce nebo po celém Červeném Kostelci.  

Přestože je tato záležitost řešena opakovaně skrz všechny schůze OV, tak musí osadní výbor 

Horního Kostelce opět apelovat na zlepšení  kvality oprav. 

PŘIJATO, PRO 7, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

 

 



 

 

 

4. DISKUZE 

 

Ladislav Kollert 

Pan Kollert připomíná opravy pozemních komunikací na území Horního Kostelce, které byly slíbeny 

při opravě hlavní silnice. 

Vladimír Kábrt 

Na sběrných hnízdech tříděného odpadu zůstává i po vyvezení odpadu velký nepořádek a to včetně 

skleněných střepů. 

Pan Kábrt by rád navrhl, aby pracovníci odboru místního hospodářství jednou za čas tato místa 

uklidili. 

 

Vojtěch Špulák 

Na řešení závad na městské zeleni a jiné neduhy města se zdá být vhodným nástrojem mobilní 

rozhlas. Aplikace pro chytrá zařízení se jmenuje Munipolis. 

 

Úkoly od pana místostarosty pro členy osadního výboru: 

 

5. DLOUHODOBÉ ZÁLEŽITOSTI 

 

1. VYVĚRÁNÍ VODY ZE STRÁŇKY U PANA KULDY 

- hlídat v době vyvěrání – podrobnosti v zápise z OV ze dne 21. 3. 2023 

2.  UMÍSTĚNÍ RADARU PŘED DŮM PANÍ BARICOVÉ 



 

 

 

- v řešení -  podrobnosti v zápise z OV ze dne 21. 3. 2023 

3.  ÚPRAVA MÁCHADLA 

-  výhledově ano - podrobnosti v zápise z OV ze dne 21. 3. 2023 

 

Zapsal: Vojtěch Špulák 

Dne: 8. června 2023 

 

 

 

 


